
Referat af bestyrelsesmøde 8. oktober 2017.  

1. Opfølgning på referat 

Kratluskerstævne udsat til foråret 

Medicinhåndteringskursus afholdes vinter 2017  

 

2. Økonomi 

Mere indtægt fra stævner er godt, da vi har brugt penge på renovering af Davinde- og Orelundbanen. Der 

forventes fortsat et underskud i dette år. 

Booking af Møn-turen åbnes i efteråret 

3. Nyt fra udvalgene 

Junior: 4 datoer med max. 12 deltagere pr. gang. Smykker og ridning fuldt booket. Evt. juniorstævne til 

foråret.  

Alrid: Træning på Orelund forløb fint. Træningsstævne i Davinde forventes afholdt efterår 2018. 

Trek: Samarbejde med DRF-TREK: Vi forventer nærmere afklaring vedr. dommeruddannelse, hvor Christi 

Sassenberg og Michael deltager. 

FM: Intet nyt 

Orelund: Godt stævne med god stemning 

Baneudvalg: Rundellen i Davinde færdiggøres i november. Ny toiletvogn på Orelund skal på budgettet 2018. 

 

4. Hjemmeside og nyhedsmail 

5. Efterårsaktiviteter 

Hjælpermiddag 2/11 Hjælperlister efterlyses fra udvalgene 

Banko i januar overvejes 

Foredrag 11/10 fuldt booket. Næste foredrag 9/11 - booking åbner på SPORTI den 12/11 

6. Henvendelse fra Skeifa Svendborg 

Fællesmøde aftalt med Skeifa Svendborg 3/12 hos Thomas 

7. Klubmøde  

22. oktober i Slagelse. Thomas og Rikke S. deltager 



8. Evt. 

Klubtrøjer/jakker med logo overvejes 

Islandshestens dag: I årshjulet for september 2018 

 

 

Næste møde fælles med Skeifa Svendborg søndag den 3/12 hos Thomas 

Mere synergi - fælles hjemmeside? SPORTI - foreningstilmelding redigeres. Forberedelse: Læs vedtægterne 

igennem 


